
Styremøter i NKF, første halvår 2021
Sted: Diverse digitale møter har foregått på «TEAMS»
Medvirkende: Torgeir Vestenfor, Kristin Berg, Svein Ødegård, Bjørn Petter Åsheim,
Heidi Nygård Jebsen, Arild Gundersen, Ivar Østli og Bjørn Egeland.
______________________________________________________________________

Sak 1/2021 - LU/NM for 2021:

NKFs styre fikk melding fra Indre Østlands styre 18. november om den planlagte LU/NM
2021, 25.-28. februar, Storefjell på Gol, måtte dem gå til det skritt å avlyse.
Mulighetene for en videre planlegging under tidens situasjon, så var meldingen fra I.Ø.s
styre, de hadde innsett det dessverre var håpløst å kunne gå videre med planlegging.

NKFs styre startet omående med å undersøke og diskutere: «Hva nå?» . . .
På nyåret gikk NKFs styre igjennom andre alternativ og muligheter.
Priser ble innhentet og dette endte opp med til slutt å inngå en avtale med Letohallen (Leto
Arena). Men, pandemien hadde sine begrensninger, da det var kun tillatt med 20 personer
i hallen på det tidspunkt, det sier seg selv det går ikke.
Kommunelegen ble kontaktet for å høre om utsiktene framover. Men, dessverre, det var
ikke noe «lys å spore i tunnelen».
Styret strakk seg utover i tid og om det kunne være en mulighet i løpet av mars.

Vedtak: Til slutt var det bare å sette en strek over LU/NM 2021 og Forbundsting.

______________________________________________________________________

Sak 2/2021 - Fra NKHF: Mottatt meldinger om uenigheter i styret,
dommerne, komitéer og medlemmer:

Uroen som var innad i NKHF i 2020, stilnet ikke og fortsetter fra start av på 2021 og
NKHFs styre og andre ber om NKFs styre kan gripe inn «for å mekle».

Her er så mye «støy og kjegling» det blir totalt umulig å finne tråden i dette:
Beskyldninger om nettsjikanering, brudd av regler, inhabilitet, avgjørelser tatt vedr noen
autorisasjoner til kaninhoppdommere, og mye annet.

Vedtak: Etter NKHFs lover og reglement, er ikke dette en sak for NKFs styre.
Hvem som skal være autoriserte kaninhoppdommere må NKHFs styre greie å ordne selv.

Saken ble oversendt Kontrollkomitéen.
______________________________________________________________________

Sak 3/2021 - NKFs årsmelding og regnskap for 2020:

Årsmelding, arbeidsplan, øvrige rapporter og NKFs regnskap for 2020 gjennomgått.

Dokumentet lagt ut tilgjengelig på NKFs nettside: www.kanin-nkf.net

______________________________________________________________________



______________________________________________________________________

Sak 4/2021 - Fra NKHF: Mottatt melding om innkalling til årsmøte:

NKHFs styre innkalte til gjennomføring av digitalt årsmøte, som skulle foregå på TEAMS,
lørdag 10. april. 32 stemmeberettigede deltok på møtet. NKFs styre mottok en «liten» til-
bakemelding om at årsmøtet gikk greit og et nytt styre hadde blitt valgt.

______________________________________________________________________

Sak 5/2021 - Mottatt brev fra 7 medlemmer (innen NKHF)

Noen dager etter årsmøtet mottok NKF et langt «klagebrev» fra 7 medlemmer som «for-
langte» NKF måtte komme «på banen» for å støtte opp om: Årsmøtet skulle underkjennes.
NKFs styre satte seg inn i saken, og forholdt seg bl.a. til den godkjente årsmøteprotokoll,
samt uttalelser fra ordstyrer, de to desisorer, øvrige deltagere og andre tillitsvalgte.
Ingen av de øvrige deltagere kjente seg igjen omkring påstandene fra de 7 medlemmer.
Her ble det en mengde med e-poster fram-å-tilbake, og selvsagt også en del telefoner.

Sakene ble også oversendt Kontrollkomitéen.

Vedtak: Brev sendt 22. mai, til de 7 som klaget, med begrunnelser om hvorfor NKFs styre
ikke kan støtte opp om deres påstander/forslag til underkjennelse.
NKFs styre meddelte også: Saken anses dermed som avsluttet (men de stoppet ikke).

Et langt nytt «klagebrev» på 4 tettskrevne A4-sider mottatt 24. mai.
Nok en gang med oppramsing av alt det ulovlige som skal ha skjedd under årsmøtet, og
hvor NKFs styre ikke greier å innse det har vært en rekke brudd på lover og reglement.
Nok en gang: Ingen kjenner seg igjen i påstandene.

Saken ble oversendt Kontrollkomitéen.

______________________________________________________________________

Sak 6/2021 - LUU/NM-2021, 5.-7. november, Etne:

NKFs styre tok initiativ til å starte en planlegging av LUU/NM 2021 – og «landet på»
Skakkesenteret i Etne  –  som også ble benyttet til LUU/NM i 2019.
En er selvsagt da avhengig av full støtte fra medlemmer og det gjelder særlig opp- og ned-
rigging av bur. Vi håper alle på at arrangementet går etter planen.

______________________________________________________________________

Sak 7/2021 - Dommerkonferanse 2021:

Dommergruppen har planer om å gjennomføre konferanse. 23. og 24. oktober.
Jæren&Sandnes har innmeldt dem blir med som teknisk arrangør og konferansen skal
avholdes på Hotell Jæren.

Vedtak: NKF går inn med økonomisk støtte til konferansen på kroner 8.000

______________________________________________________________________



______________________________________________________________________

Sak 8/2021 - Innkalling til Forbundsting - og annet:

NKFs styre har innkalt til Forbundsting i TK nr 3 for mai/juni - på side 23.
Avholdes fredag 5. november, kl 20 i Skakkesenteret, Etne
Saker som ønskes behandlet innsendes 2 måneder før.
Info om påmelding og annet vil bli lagt ut på nettsiden og kommer også i TK nr 5.

07.07.2021: Utsendt fra Ivar Østli til alle i NKFs styre, samt revisor og kontrollkomité:

NKFs regnskap med balanse for 1. halvår 2021. – Ikke noe særlig å bemerke.
Pandemien slår også her ut med redusert aktivitetsnivå og dermed reduserte inntekter,
men gir også utslag i lavere kostnader.

______________________________________________________________________

Sak 9/2021 - LU/NM-2022:

Arrangører av landsutstillinger er etterlyst «både her og både der». NKFs styre har jobbet
for å få på plass LU/NM-2022, og da det kom en arrangør på banen gikk det ut melding til
alle foreninger om at andre interesserte måtte gi lyd innen 10.07.21. – Ikke noe skjedde.

Vedtak: NKFs styre tildelte Trøndelagen KAF,  LU/NM for 2022

______________________________________________________________________

Sak 10/2021 - Fra NKHF: Mottatt forslag til nye vedtekter:

NKHFs styre har etter årsmøtet gjennomgått vedtekter (lovverk) og oversendt til NKF.

NKF har foreløpig bekreftet sidene er mottatt og NKFs styre vil gå gjennom disse i løpet
av høsten.

______________________________________________________________________


